
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 3. juli 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 968
Regeringen har for nylig nedsat et gastronomisk erhvervsteam, som skal
komme med anbefalinger til, hvordan gastronomien og dansk fødevarepro-
duktion kan bruges som løftestang for bl.a. øget eksport og styrket turisme. Er
ministeren enig i, at den seneste ændring af betalingsbekendtgørelsen for
bl.a. fødevarekontrol med en gebyrstigning på 36 pct. for fødevareengrosvirk-
somheder er et skridt i den forkerte retning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Andreas Steenberg (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Andreas.Steenberg@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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